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1. Informace o dění v obci

Zasedání ZO ze dne 17.6.2008
Přítomni: 6 členů ZO, 26 občanů
•  schválení kupní smlouvy na odkup 

hasičského vozu CAS 25 Škoda 706 
RTHP – souhlas všech členů ZO

•  schválení finančního příspěvku na 
činnost hasičů Okrsku č.12 Klenčí 
pod Čerchovem – 500,-Kč – souhlas 
všech členů ZO

•  schválení zvýšení nákladů spoje-
ných s administrativními úkony 
projednávaných přestupků pro Obec 
Díly z 400 na 600,-Kč za přestupek 
– schválení všech členů ZO

•  vyhlášení záměru na pronájem obec-
ního pozemku p.č.334 a 1633/2 za 
1,-Kč za rok – souhlas všech členů ZO

•  schválení závěrečného účtu obce za 
r.2007 se zprávou o přezkoumání hos-
podaření obce za r.2007 bez výhrad 

– souhlas všech členů ZO
•  nabídka na odkup akcií  ČS – všichni 

přítomní členové ZO schvalují nepro-
dávat akcie

•  nabídka o prodeji vánočních ozdob 
vyrobených postiženými osobami 
– všichni členové ZO jsou proti 
nákupu

•  změna v rozpočtu obce  
stanovisko SFŽP týkající se čerpání 
peněz získaných z prodeje plynovodu 
– ZO bere na vědomí

Zasedání ZO ze dne 9.9.2008
Přítomni: 5 členů ZO, 21 občanů
•  projednání žádosti Občanského 

sdružení „Rodiče za hřiště“ o pro-
nájem obecního pozemku p.č.334 
a 1633/2 – souhlas všech členů ZO

•  projednání řešení zastavěného obec-

ního pozemku p.č.1854/2, 1855/2 
– návrh jednat písemně s majitelem 
nemovitosti (Lesy ČR) o vyřešení 
tohoto problému

•  návrh na využití místností v budově 
č.p.74 – dát možnost občanům prona-
jmout si místnosti na oslavy – souhlas 
všech členů ZO

•  vyhlášení záměru ke zpracování pro-
jektové dokumentace kompletního 
odkanalizování obce Díly potřebné 

•  k územnímu řízení včetně jeho zajiš-
tění – souhlas všech členů ZO

•  návrh udělat desky pro podněty  
k vypracování nového územního 
plánu – občané se mohou se svými 
náměty obracet do kanceláře obce, 
kde tyto budou zaevidovány – sou-
hlas všech členů ZO

Zprávy z obecního zastupitelstva

1. obecní vodovod a kanalizace 
1.v minulém čísle jsme občany informo-
vali o zkušebním provozu ČOV 
v Postřekově a postupné kolaudaci 
kanalizačních přivaděčů. Na tomto sta-
vu se doposud nic nezměnilo a čekáme 
na další informace. Firma CHVaK v sou-
časné době provádí odečty a rozdává 
smlouvy k odběru pitné vody. Jeden 
výtisk podepsané smlouvy vracejte do 
kanceláře OÚ. Ty, kdo smlouvu ještě 
nedostali, žádáme o strpení, OÚ již 
informoval zástupce CHVaKu o tomto 
problému, který přislíbil co nejrychleji 
zbývající smlouvy rozdat. V minulém 
čísle jsme také informovali o tom, že sta-
rosta obce byl pověřen jednáním s fir-
mou CHVAk o odklonu balastních vod 
vtékajících do kanalizace.  Jednání se 
uskutečnilo 25.7. za účasti zástupců fir-
my CHVaK, obce Díly a ředitele VP 
Plzeň. Cílem jednání bylo řešit podmín-
ky a postup pro odklon balastních vod 
a vyřešení komplexního odkanalizování 
v obci, při využití maximálního 
množství dotačních titulů. Na základě 
vyhodnocení všech předložených pod-
kladů se došlo k následujícím závěrům:
•  stávající kanalizační síť (stará kanali-

zace) může být použita jen pro odklon 
balastní a dešťové vody

•  komplexní odkanalizování obce je 
nutno řešit vybudováním nové splaš-
kové kanalizace, přičemž bude řešeno  

    celé území obce

•  přípravy odkanalizování budou zpra-
covány tak, aby zabezpečily možnost 
získání dotací

•  obě zúčastněné firmy zpracují návrh 
komplexního řešení kanalizace v obci, 
který předloží v srpnu k pracovnímu 
jednání

Obě zmíněné firmy předložily 2.9. dva 
návrhy komplexního odkanalizování 
obce Díly a za jejich účasti zastupitelé 
obce mohli prodiskutovat přednosti 
a nevýhody obou variant. Na základě 
tohoto jednání bylo rozhodnuto, že na 
veřejném jednání 9.9. bude zařazen 
návrh vyhlášení záměru ke zpracování 
projektové dokumentace kopletního 
odkanalizování obce Díly potřebné 
k územnímu řízení. Tento záměr byl 
jednohlasně přijat.

2. odpady – 16.9. proběhl v naší obci 
druhý letošní sběr nenezpečných odpa-
dů. O tom, jak tento sběr bude vyhod-
nocen, vás budeme informovat v příš-
tím vydání Dílčáku. Dále bychom chtěli 
upozornit občany , že za vstupními dveřmi 
do budovy OÚ je umístěn kontejner , do 
kterého je možno vhazovat vysloužilá 
elektrozařízení. Druhy el. zařízení jsou 
uvedeny na přední straně kontejneru. Dou-
fáme, že tento kontejner bude hojně využí-
ván. Odvoz a likvidace jsou zdarma.

3. ostatní – V současné době probíhá 
renovace obecního rozhlasu, tj. osazová-

ní nových reproduktorů, kontrola spojů 
na vedení atd. Tuto akci řídí a provádí p. 
Václac Buršík v rámci svého volného 
času, proto žádáme o strpení, pokud 
někde problémy s rozhlasem přetrváva-
jí, do konce roku by tyto problémy měly 
být vyřešeny.
OÚ obdržel v těchto dnech kompletní 
dokumenzaci opravy a rozšíření veřej-
ného osvětlení v obci . Akci bude po 
obdržení stavebního povolení provádět 
firma ELEKTRO Mleziva z Domažlic.
Chtěli bychom touto cestou upozornit 
občany na změnu řidiče obecního trak-
toru, který byl předán p. Pavlu Řezníč-
kovi. Všichni , kdou budou chtít využí-
vat tento traktor se musí předem 
dohodnout s p. Řezníčkem, kterému 
tímto přejeme hodně zdaru v nové funk-
ci. Zároveň děkujeme p. Vladimíru  Sou-
kupovi za odvedenou práci .
OÚ informuje občany o možnosti využi-
tí obecního pozemku č.1855/2 ( pod 
domem p.Truhlářové). Své náměty pře-
dávejte do kanceláře OÚ. Zároveň chce-
me upozornit na možnost krátkodobého 
pronájmu prostor v obecní budově č.p. 
74(bývalá školka). Jedná se o pořádání 
schůzí, oslav, rodinných akcí atd. Více 
informací získáte v kanceláři OÚ.
V plném znění otiskujeme poděkování 
občanského sdružení „Rodiče za hřiště : 
„Dne 20.7.2008 proběhla v obci Díly 
veřejná sbírka občanského sdružení 
„Rodiče za hřiště“. Dohromady 

Ostatní informace
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i s penězi, které odevzdali místní obča-
né v kanceláři Obecního úřadu, se 
vybralo 35.000,-Kč. Od ostatních spon-
zorů se zatím podařilo získat dalších 
10.000,-Kč. Tyto finance budou použity 
na dvě houpačky, skluzavku a lezeckou 
stěnu. Pískoviště a některé další drobné 

prvky si budeme moci vybudovat svépo-
mocí... Dále plánujeme v zadní části 
zahrady postavit hřiště na petanque. 
Tímto bychom chtěli poděkoat všem 
občanům i firmám za příspěvky díky 
kterým se bude moci začít budovat dět-
ské hřiště. Děkujeme „ Rodiče za hřiště“

Poděkování – OÚ děkuje p. Škultétymu 
za zapůjčení a bezplatné provozování 
kopátka při úpravě terénu na zahradě 
bývalé mateřské školky a panu Václavu 
Buršíkovi za to, jak tento obecní poze-
mek zkultivoval.
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2. Zprávy o práci složek v obci 

Činnost sboru dobrovolných hasičů naší obce vyjádříme tentokrát chronologicky.

5.7.- technický zásah zásahového družstva – likvidace úniku oleje z osobního auta ve středu obce
11.7.- účast na oslavách 130.výročí založení SDH v Újezdě
16.7.- návštěva členů sboru na letním táboře sponzorských firem TJ Slavoj Plzeň a REKS Plzeň v Caparticích
3.8.-cyklistický výlet výboru sboru s rodinnými příslušníky po trase Beroun – Praha v délce 45 km
22.-24.8.- účast vybraných členů sboru na přátelském setkání s kamarády z Moravy. Setkání bylo na vodáckém kempu u Českého 
Krumlova a velmi se vydařilo. 
25.8.- technický zásah – členové zásahového družstva likvidovali únik motorové nafty z odstaveného kamionu na místním par-
kovišti. Bylo použito 10kg absorpční látky a proveden  úklid parkoviště.
30.8.- účast na memoriální hasičské soutěži v Postřekově. Soutěžilo našich 5 družstev. Muži I a ženy II získali prvé místo, veterání 
druhé místo, muži II třetí místo a ženy I místo čtvrté. Bylo to jistě pěkná reprezentace naší obce.
31.8.- školení zásahového družstva. Družstvo bylo proškoleno v komplexní obsluze nového zásahového automobilu včetně pro-
věření jeho funkcí a kontroly všech věcí v automobilu uložených.
6.9.- sbor připravil a uskutečnil cyklistický výlet na trase Nitenau-Cham-Furt im Wald-Díly. Zúčastnilo se 20 cyklistů a ujeto bylo 
93 km.

Pro další období sbor připravuje:
Říjen – procvičení zásahového družstva, sběr železného šrotu (5.-11.října)
Listopad – přátelské utkání v kuželkách se sponzorskými firmami (1.11.)
brigáda na prořezání cesty do Klenčí, na kterou žádá sbor pomoc i od ostatních občanů. Bude následovat malé posezení v restauraci 
Tyrolka na ukončení hasičské sezony.
Prosinec – postavení vánočního stromku
vánoční koulení pro děti (27.12. od 15 do 18 hod.)
derby v kuželkách Sokol Díly – Hasiči Díly (29.12.)

Sbor dobrovolných hasičů

Memoriál v PostřekověCyklovýlet Nittenau – Díly
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TJ Sokol Díly
Na pátek 27.června 2008 připravily ženy 
kuželkářky pro děti a mládež „Koulení 
na ukončení školního roku“. Zaházet 
si přišlo celkem 15 dětí ve věku od 1,5 
roku do 13 let. Za svoji snahu obdrželi 
všichni sladkou odměnu.

Pouťový turnaj
V tradičním pouťovém turnaji v kužel-
kách soutěžilo celkem 24 mužů a 5 žen. 
Uvádíme výsledky hráčů, kteří se umístili 
na prvních třech místech:
Muži: 
1. Anderle Antonín 25 kuželek
2. Kuneš Zdeněk 24,23,21
3. Kuneš Martin 24,23,20
Ženy:
1. Pittnerová Milena 22,21,21
2. Kuželková Jana 22,21,20
3. Šebestová Vladislava 22,19,18 Nový držitel putovního Koziny

Ve dnech 15.-17.srpna 2008 se 13 díl-
ských kuželkářů zúčastnilo přátelské-
ho turnaje u svých německých přátel 
v Ottmarshausenu. Zde soupeřila cel-
kem čtyři šestičlenná družstva. Na své 
zrekonstruované kuželně byli úspěšněj-
ší domácí hráči. Nechyběl ani výlet do 
města Augsburg a večerní posezení až 
do pozdních nočních hodin.

Začíná podzimní část soutěží družstev 
ročník 2008/2009
   Družstvo „A“ v Přeboru Plzeňského 
kraje začíná již v sobotu 20.září 2008 
od 14,00 hodin domácím zápasem 
s družstvem Holýšova.
   Družstva „B“ - muži a „C“ - ženy 
v okresním přeboru začínají až o čtrnáct 
dní později.

Další sportovní akce
   Během prázdnin byly pořádány další 
sportovní akce – například fotbalové 
utkání před poutí a soutěž družstev 
v nohejbale. Bohužel bližší informace 
a výsledky jsme od pořadatelů neob-
drželi.

Rozpis domácích zápasů
Domácí zápasy podzim 2008-2009
sobota 20.9.14,00 hodin A – Holýšov
pátek 3.10.17,00 hodin B – Havlovice D
sobota 4.10. 14,00 hodin A – Sokol Plzeň 
pátek 10.10. 17,00 hodin C-B
pátek 17.10. 17,00 hodin B – Kdyně
sobota 18.10. 14  hodin A – Škoda Plzeň
pátek  24.10. 17,00 hodin C – Pec B
pátek 31.10. 17,00 hodin B – Újezd B
sobota  1.11. 14,00 hodin A – Kdyně
pátek  7.11. 17,00 hodin B – Pec A
pátek  14.11. 17,00 hodin C – Kdyně B
sobota  15.11. 14,00 hodin A – Havlovice A
sobota  29.11. 14,00 hodin A – Stříbro B

Pochod na rozhlednu Ebene
   Že na Dílích nezahálí žádná společen-
ská složka, o tom jsme se přesvědčili již 
několikrát! Ani v tomto případě nezůsta-
li členové Sokola Díly pozadu.
 V sobotu 13.září uspořádali pro své spo-
luobčany pochod na rozhlednu Ebene ve 
Spolkové republice Německo. Plně obsa-
zený autobus dovezl 42 účastníků pocho-
du až ke státní hranici. K rozledně nebylo 
daleko. Dobrou náladu nám nepokazil 
ani silný vítr, ani nevalný rozhled. Z roz-
hledny jsme pokračovali ke zřícenině 
hradu Reichensten (Hitlerův kámen). 
Dále nás cesta vedla přes sjezdovku 
poblíž Švarcavy. Za pěkného počasí 
můžeme sjezdovku vidět od nás z Hal-
travy – podobá se písmenu ypsilon.

Po překročení hranice jsme se už všichni 
těšili na zaslouženou odpočinkovou 
zastávku v restauraci na Rybníkách. Po 
dobré polévce pokračovala naše cesta 
přes Chalupy, po úpatí Hirštejnu až na 
Vranov, kde nás přivítala krajina ozářená 
sluncem. Čekala zde také „záchranná 
stanice“ s dvojicí záchranářů (Holub 
a Špalek). Piknik na louce mohl začít – 
podávala se grilovaná kuřecí stehna 
s chlebem a okurkou. K základní výbavě 
záchranné stanice patřilo samozřejmě 
pivo a grog. Po občerstvení a odpočinku 
už na Díly došli všichni.
Celá etapa měřila asi 35 km a akce byla 
organizovaná Františkem Reinigerem. 
Shodli jsme se na tom, že se pochod 
vydařil a už se těšíme na další.

2. Náměty a připomínky občanů
Otiskujeme v plném znění dopis pana L.
Martince: „Vážená redakční rado, ve zpra-
vodaji č.2/2008 z června 2008 uvádíte 2x 
neúplnou informaci, což může pro některé 
čtenáře být zavádějící. Pan Martinec 
požádal o souhlas s vybudováním chod-
níku před svojí nemovitostí na vlastní 
náklady, tj. za své (je mu známo, jak slyší 
na každém veřejném zasedání, že obec 

NEMÁ peníze) a nabídl obci, že vybudo-
vaný chodník obci zdarma předá. Žádal 
dále o stanovení technických parametrů. 
A právě ta podstatná informace, že chod-
ník vybuduje „ZA SVÉ“ ve zpravodaji 
chybí. Takže vážená redakční rado infor-
mujte občany přesně a tím pádem 
i pravdivě. Díly 27.6.2008 Martinec Lu-
bomír Díly 163“

Na vysvětlenou bychom rádi uvedli, že 
v minulém vydání bylo ve zprávách z obec-
ního zastupitelstva jednání ZO ze dne 6.5. 
otisknuto – projednání žádosti p.Martince 
na zřízení chodníku před jeho nemovitostí. 
Protože tyto zprávy jsou uváděny z důvodu 
stručnosti ve zkrácených verzích, bylo 
opomenuto napsat „na vlastní náklady“,  
za což se omlouváme.
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4.  Životní jubilea
V tomto období se narodili čtyři noví 
občánci  a to:  Martině a Tomášovi Souku-
povým dcera Natálka, Janě Zelenkové 
a Petru Konopíkovi dcera Kateřina, Pavle 
a Karlovi Sýkorovým  syn Michal a Marcele 
a Radkovi Vítovcovým syn Radek.Vítáme 
je mezi námi a jejich rodičům přejeme 
hodně zdraví a radosti ze svých dětí.
Zároveň blahopřejeme i dvěma novým 
manželským párům a to novomanželům 
Tomanovým (Dana Kapicová a Josef To-
man)  a novomanželům Škuderovým 
(Lenka Anderlová a Jan Škudera). Na 
společné cestě životem jim přejeme hodně 
šťastných chvil, vzájemného porozumění 
a lásky.

Blahopřejeme všem níže jmenovaným 
jubilantům k jejich významným výročím – 
hodně pohody, štěstí a zdraví.
Červenec
Kapic Josef, Martinec Lubomír, Řezníček 
Jan, Havlová Marie, Vlček Bohuslav, 
Šafaříková Libuše, Zmeškalová Zdeňka, 
Kapic Josef
Srpen
Buršíková Dorota, Haladová Zdeňka, 
Řezníčková Marie, Dočkálek Viktor, 
Buršíková Růžena, Vavříček Bohuslav, 
Buršíková Barbora, Volfíková Marie, 
Září
Milisderfer Drahoslav, Kuželková Marie, 
Sokol Josef

V tomto období nás opustila občanka Dílů 
paní Anna Konopíková. 

Paní Anna Konopíková
Narodila se 14.3.1920 na Dílech u „Šarfů“ 
jako čtvrté dítě. Jako mladá pomáhala své-
mu bratrovi Martinovi v obchodě. V roce 
1946 se provdala za Antonína Konopíka 
a společně pracovali v hospodě 
u „Melhonzů“. Vychovali dvě děti, syna 
a dceru. Od roku 1972 pracovala 
v zemědělství, po odchodu do důchodu 
ještě pracovala v lese a v hotelu Sádek. 
Během svého života se s láskou starala 
o vnoučata a později i pravnoučata. 
Opustila nás ve věku 88 let.

5. Zajímavé události ze současnosti obce 

Znovuotevření dílského hotelu Sádek, 
které se konalo dne 1.8.2008 stojí za 
znamenání v kapitole „Zajímavé 
události z minulosti i současnosti 
obce“. Hotel Sádek, který byl vybu-
dován za významné pomoci všech 
občanů obce Díly a slavnostně otevřen 
dne 15.srpna v roce 1975, se těšil 
velkému zájmu všech dílských občanů. 
Právem jej považovali za „svůj“ hotel 
a byli hrdí na jeho velmi dobrou pověst, 
kterou měl nejen u okolních obcí, ale 
i v rámci okresu Domažlice  a celého 
západočeského kraje. Tato dobrá pověst 
byla dána kvalitními službami, které 
hotel poskytoval, výbornou obsluhou 
a cenovou dostupností. Po roce 1989 
došlo k nepovedené privatizaci hotelu, 

která vedla k postupnému snižování 
úrovně hotelu, k jeho zadlužení, orien-
taci jen na německé zákazníky a na os-
oby pochybné pověsti a v roce 1999 
kdy hotel opustili poslední majitelé 
pánové Pokorný a Šindelář, byl hotel 
uzavřen a pustl. Po dvou letech vstou-
pili do hry další majitelé – společnost 
„Sádek Díly s.r.o.“, kterou vlastnili 
pánové Josef Kuneš, Ing Martin Kuneš 
a Břetislav Kitzberger. Jednatelem 
společnosti byl Josef Kuneš. Tato 
společnost vykoupila zástavy 
u Komerční banky ve výši 4,1 mil. 
a u Finančního úřadu ve výši 0,165 mil. 
Kč. a začala s celkovou přestavbou ho-
telu, která byla ukončena v roce 2003 
a dne 7.2. byl hotel opět otevřen pro 

veřejnost. Snahou nových majitelů ho-
telu bylo „…obnovit slávu dílského ho-
telu …“, jak uvedli v záhlaví hotelové 
kroniky. Vlivem různých okolností, 
které nám nepřísluší zkoumat, se tato 
jejich snaha nesetkala s úspěchem a ho-
tel byl po několika  letech provozu opět 
zadlužen a uzavřen. V letošním roce se 
objevil „nový  zachránce hotelu“, pan 
Ing Jaroš, který hotel Sádek koupil 
a dnem 1. srpna začal provozovat. 
Oceňujeme, že první kroky nového ma-
jitele hotelu vedly na obecní úřad v naší 
obci, kde informoval pana starostu 
a později pak celé obecní zastupitelstvo 
o svém záměru hotel koupit a provozo-
vat.Vzhledem k trvalému zájmu našich 
občanů o osud hotelu jsme oslovili 
nové majitele se žádostí, aby se na 
stránkách našeho časopisu s námi 
podělili o svých záměrech dalšího pro-
vozování dílského hotelu Sádek. Zde 
jsou jejich záměry :
„Nejdříve trochu historie, jak firma NA-
PLES k hotelu přišla. Firma Naples s.r.o. 
existuje od roku 1999 a zabývá se , kromě 
jiného, též provozováním restaurací a barů 
a to převážně v teritoriu Prahy. Všechny 
provozovny jsou v pronájmu. Počátkem 
roku byl přijat podnikatelský záměr zak-
oupit objekt, do kterého by realizovala svou 
činnost. V červnu 2008 jsme se přijeli podí-
vat na inzerovaný hotel Sádek v obci Díly. 
Musíme přiznat, že v rozhodování o koupi 
převážily emoce, protože krása krajiny 
Českého lesa, Chodska a okolí nás úplně 
uchvátila. Rovněž vstřícnost Obecního 
úřadu obce Díly a i jednotlivých občanů, se 
kterými jsme mluvili, ovlivnilo naše ro-

Současná podoba hotelu
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Inzerce

UNIQA pojišovna, a.s.
Dana Buršíková
pojišovací poradce tel.: 379794147, 
mobil: 721582896
e-mail: dorota.bursikova@uniqa.cz
Díly 130, 34401 Domažlice

Produkty pojištění:
1.životní pojištění (pro děti i dospělé, včetně vážných chorob, 
úrazu, pojištění při neschopnosti – nemoc, připojjištění pobytu 
v nemocnici, u dětí kosmetické operace – zdarma)
2. investiční životní pojištění
3. úvěrové pojištění
4. cestovní pojištění
5. úrazové pojištění
6. pojištění stavby a domácnosti
7. pojištění motorových vozidel
8. milionová ochrana
9. pojištění odpovědnosti
10. pojištění lesů a mnoho dalších produktů

Všechny druhy pojištění možno sjednat přímo v Dílech. 
Nemusíte dojíždět do Domažlic, ráda vás navštívím i doma.
Dana Buršíková, váš pojišovací poradce.

Nabídka pro podnikatele a živnostníky
V minulých číslech Dílčáku jsme nabízeli možnost reklamních 
inzerátů na stránkách časopisu Dílčák. Upřesňujeme k tomu pod-
mínky.
Redakční rada navrhuje ceník inzerce v následující podobě:
celá strana 1.200,-Kč

Podmínky:
1.Uzávěrka přijímání podkladů pro inzerci je vždy k 1.dni v měsí-
cích vydání a to je 1.3., 1.6., 1.9., 1.12.
2.Cena za inzerci bude stanovena vzhledem k nákladům na vydá-
ní 1 čísla časopisu = 180 ks, ta průměrně činí cca 1.200,-Kč, tj. za 
celou stranu inzerce částka 1.200,-Kč. Kratší inzerce než jedna 
stránka bude cena přiměřeně zkrácena. 
Tento návrh podléhá ještě schválení obecního zastupitelstva.

Ceník inzerce:

Celá strana 1/2 strany 1/4 strany
formát: 180*252mm formát: 180*124mm formát: 88*124mm
cena: 1 200 Kč cena: 600 Kč cena: 300 Kč

1/1

1/2 1/4

zhodnutí. Neměli jsme lehký úkol. Hotel 
Sádek byl již skoro 3 roky uzavřen, cestovní 
kanceláře ho již nevnímaly, z povědomí 
bývalých věrných zákazníků se vytrácel. 
I přesto že stav budovy byl vcelku dobrý, 
bylo nutno provést řadu úprav, rekonstruk-
cí, dostaveb a dozařizování. Neměli jsme 
zaměstnance ani místní zkušenosti. V té 
době se projevil celkově kladný postoj ve-
dení obce a občanů obce Díly k hotelu 
Sádek. (teprve později jsme se dozvěděli, že 
původní verze hotelu byla vybudována 
občany obce Díly v rámci akce Z, takříkajíc 
vlastníma rukama). Za jejich pomoci se 
nám daří budovat kolektiv pracovníků ho-
telu, bez nich bychom nemohli hotel otevřít. 
Dík patří starostovi a zastupitelstvu obce. 
Pan Václav Procházka, první vedoucí hote-
lu (od otevření) a v 80. letech, přispěl rada-
mi a zkušenostmi. Bohužel, z důvodů 
časového zaneprázdnění, nemohl dále 
pokračovat. Tak bychom mohli dále 
pokračovat ve výčtu lidí, kteří nám pomohli 
a pomáhají, a proto jim touto cestou vysl-
ovujeme naše díky a vděčnost.
     Za naší společnost můžeme tvrdit, že 
uděláme vše pro ekonomicky vyhovující 
další provoz, v nejbližší době chystáme 
v hotelu otevření kadeřnictví, kosmetiky, 

wellnescentra a masáží. Doufáme, že i další 
spolupráce s vedenim obce a občany Dílů 
bude na velmi dobré úrovni ke spokojenosti 
všech.“
Přejeme novým majitelům hotelu Sádek, 
aby se jejich záměr vydařil, aby se jim 
podařilo navrátit hotelu bývalou úroveň 
a navrátit dílským občanům pocit, že 
hotel Sádek je otevřený i pro ně. Za prvý 
krok k tomu  můžeme považovat snížení 
ceny piva od 8. září z 25Kč na 20 Kč za 
půllitr Gambrinusu.

Redakční rada ve složení: 
B. Anderlová, M. Heran, L. Holubová, P. Konšel, Ing. J. Sokol

fotografie z interieru hotelu


